
 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde mandag d. 7.12.2020 

kl. 18.15-20.45 på TEAMS 

 

Afbud: Jeanett, Tina samt elevrådet afd. SØ 

Referent: Søren Rahbek  

 

Elevrepræsentanter deltager i punkt nr: 1 - 3 

 Godkendelse af dagsorden  
 
Godkendelse af referat   
5 min 

Intet til dagsordenen. 
 
Referatet godkendt. 
 

 

1 Fra Elevrådet 
v. elevrådsmedlemmer  
10-15 min 

Kun deltagelse af elevrådet fra Stenderup. Her er der følgende 
ønsker:  
Ønsker konkurrencer ml. klasserne mellem de to pauser om 
mandagen fx sportsgrene, stafet. 
Onsdage ønskes frikvartersaktiviteter, hvor eleverne på tværs af 
afdelinger laver noget sammen. 
Fredage ønskes med udfordringer med fx et emne for 
udklædning.  
Dette for at få en mere sjov uge.  
På elevrådsmødet blev disse ønsker drøftet. Plakater skal hænges 
op og der skal laves opslag på aula, så alle elever bliver 
orienteret.  

Elevrådet er tovholdere på  udførelsen. 
 

2 Ordensregler 
Udvalgte drøftes for evt. 
justering. 
v. formanden 
30 min 

Ift. ordensreglerne fra 2018 er der med baggrund i 
problematikker, der pågår lige for tiden, fundet en mangel ift. 
alkohol, snus og rusmidler. Det ønskes justeret til, at det ikke kun 
er ulovligt at indtage eller opbevare, men at det også er ulovligt at 
opbevare og formidle snus mv.  
Dette ønskes ændret og justeret straks.  
Opbakning hertil. Ny ordensregel dermed vedtaget.  
 
Jf. ordensreglerne står også, at 7. kl. må gå hjem, hvilket ikke er 
hverdagen lige pt. grundet corona. Om det fremadrettet skal være 
sådan følges op senere.  
 

3 Høringssvar spec. undervisning 
Materiale tilgår snarest 
v. skoleleder 
20 min.  

Ml. d. 2. og d. 11. december kan der indgives høringssvar vedr. 
specialundervisning.  
Søren gennemgik baggrunden for og indhold i høringsmaterialet, 
der var udsendt forud for mødet.  
Forslag til høringssvar blev drøftet og besluttet. 
 

4 SFO - survey 
Beslutning  
v. skoleleder 
30 min. 

Der er tidligere blevet bestilt en national survey på skole og 

SFO. Så spørgsmålet er, om der er behov for at lave vores egen 

survey. 

Bliver folk overbelastede ift. hvad de inddrages i?  



 
Lokalt er der en massiv utilfreds snak om SFO’en på afd. 

Søndre, så det kunne være interessant at gå ind i det, hvor de 

nuværende brugere høres. Der opleves en ligegyldighed med 

skolens SFO lige pt.  

Der arbejdes med problematikken i SFO blandt sfo-personalet, 

hvor der også foregår pædagogiske drøftelser ift. hvorfor de gør 

som de gør, og det skal selvfølgelig kommunikeres ud til 

forældrene. 

Evt. kunne der laves en kort video, hvor Dorthe M. opfordrer 

alle forældre til at bidrage til at komme med ændringsforslag og 

ønsker. 

Det er generelt vigtigt, at forældre går til personalet og ledelsen 

med deres forslag, utilfredshed, behov og ønsker.  

Timing herind i er væsentligt at drøfte. 

Der er enighed om, at der skal gøres noget fra bestyrelsens 

side.  

Hvad, hvordan og hvornår beslutter Dorthe M og Søren i 

samråd med SFO-lederen. 

 

5 Valgperioder 
Info om forvaltningsgodkendelse 
v. formanden 
10 min  

Forslaget har været forbi skoleforvaltningen, og herfra er der 
givet grønt lys.  
Forslaget er godkendt af bestyrelsen og træder i kraft til næste 
skolebestyrelsesvalg i 2022. 
Det godkendte forslag sendes tilbage til skoleforvaltningen til 
videre håndtering.  
 

6 Opfølgning økonomi 
Økonomisk prognose, 
OBS på EU-frugt 
v. skoleleder 
10 min 

Der er stadig samme timing. Det ser rigtig nok ud, men… dog er 
der et benspænd ift. den EU-frugt, der udleveres til alle elever i 
hverdagen i og med, at refusion endnu ikke er tilgået. Dette har 
der været et opfølgende arbejde på, og det er blevet afdækket, 
at historien fra leverandøren er sand. Vi forventer at få refusion 
på kr. 80.000 fra 2019, sidste halvår samt i beg. Af det nye år fra 
2019, første halvår. Frugtleverancen fortsætter uændret. 

Men dvs. at der er 150.000 kr. der ikke kommer ind i dette 
budgetår.  
Forventelig kommer vi ud med et overskud på omkring 150.000 kr. 
 

7 Meddelelser  
• Formanden  
• Afdelingerne i 

almendelen 

• Specialafdelinger  
• SFO og USFO  
• Ledelsen 

5 min 

Intet fra formanden 
Afd. Søndre: 
Anja er pt. hjemme som nær-kontakt. Test afventer. Hvis hun er 
smittet, har vi et problem, idet der har været en del møder og 
tæt kontakt med medarbejdere på kontoret. 
Pt. er der udfordringer på 8. årgang. Der har været afholdt møde 
med forældrerådet og ledelsen samt med årgangens lærere. Med 
antallet af elever vil der komme en sammenlægning af klasser til 



 
sommer. Med en indkommen opsigelse af en udskolingslærer 
kunne en klassesammenlægning komme på tale allerede nu, men 
i samråd med medarbejderne er der fundet en anden løsning, 
som der meldes ud på i denne uge.  
Der er også nogle udfordringer på 6. årgang, som håndteres med 
særlige aftaler.  
Der er også kommet en opsigelse til en børnehaveklasse. Der er 
et opslag oppe. Hullet kan først lukkes d. 1.2.2021, men der er 
fundet en midlertidig løsning.  
Søren har rejst en bekymring overfor SSP ift. vores ungegrupper. 
Der er her en opgave, som flere parter skal gå sammen om at 
løse. 
På centeret er der 3 nye indskrivninger midt på året, så der er 
ikke plads nok. Dette gør, at nogle medarbejdere får ny 
arbejdsplads. 
G-klassens legeplads er godt i gang.  
 
Afd. Stenderup:  
Legeplads bh er tæt på bygningsgodkendelse, hvorefter 
produktion kan gå i gang med forventelig opsætning til februar. 
Der arbejdes i det nye år på en mere fast løsning af udendørs 
overdækning til børnehaven. 
Kommende legepladsprojekt på skoledelen forventes i det nye år. 
  

8 Evt.  
 
Herunder punkter til kommende 
møde 
10 min 

Trafikpolitik:  der er en problematik ift. lys, overgange, rundkørsel 
samt et spørgsmål om, hvorfor skal børnene bryde vejen ved 
Magion. Det kunne være ønskeligt at gøre kraftigt opmærksom på 
det opad i systemet.  
 
Forud for næste skoleårs planlægning er det vigtigt, at SB har 
fokus på at huske ledelsen på at medtænke de gode erfaringer fra 
Corona-tiden.  
 
Der kommer et høringsmateriale vedr. overgange d. 27/1. Derfor 
flyttes januar-mødet til d. 1/2 2021. 
 
Der ønskes en status på det nye madtilbud, der kører fra 
december 2020 til februar 2021. Det sættes på næste møde. Det 
ser pt. ud til, at der er begejstring for tilbuddet. 
 
Der er afd. SØ en problematik omkring stjålne løbehjul. Ledelsen 
arbejder på en holder til løbehjul, hvorom der så kan sættes en 
hængelås.  
 

9 Eventuelle personsager  
 

 
Elevrepræsentanter deltager ikke i punktet. 
 



 

 

 

Kommende møder: 

Januar  mandag 18.1.  kl. 18.15-20.45 afd. Stenderup 

Marts               mandag 15.3.  kl. 18.15-20.45 afd. Søndre 

April   mandag 19.4.  kl. 18.15-20.45 afd. Søndre 

Maj                  mandag 17.5.  kl. 18.15-20.45 afd. Stenderup 

Juni   mandag 21.6.  kl. 18.15-20.45 afd. Søndre 

 

 

 

_______________________                                                    _________________________ 

 René Brændstrup                                                                       Jeanett Hye 

 

______________________                                                        ________________________ 

Janni Matthiassen                                                                        Dorthe Meier 

 

______________________                                                         ________________________ 

Margit Schröter                                                                             Kenneth Horsbøl 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Tina Folsach                                                                                    Gitte Barkholt 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Benny Madsen                                                                              Bente Wutborg  

 

_______________________                                                        ________________________ 

Elevrepræsentant                                                                          Elevrepræsentant 

 

Der er pt. en personsag, der ligger i høring, og der har været et par 
vejledende samtaler.  
 

   



 
_______________________                                                        __________________________ 

Dorthe Rohwer                                                                               Søren Rahbek 


